

Podiumsdiskussion | Panel discussion II



Foto: Arborea Neustadt

Redner | Speaker ▶ Johann Kerkhofs

**Co-Owner & Managing Director,
Arborea Hotels und Resorts GmbH**

Johann Kerkhofs ist Co-Founder und Managing Director der Orange Lion Hospitality & Real Estate Solutions GmbH. Seit mehr als 10 Jahren bietet die Orange Lion seine Expertise auf dem freien Markt an. Das Beratungsunternehmen hat sich durch die Entwicklung innovativer Hospitality Konzepte, Machbarkeitsstudien, Finanzierungen, Wirtschaftlichkeitsprüfungen aus operativer Sicht und Consulting Dienstleistungen national und international etabliert. Das jüngste Projekt heißt Arborea Hotels & Resorts und hat im Sommer 2018 seinen ersten Standort an der Ostsee in Neustadt in Holstein eröffnet. Ende 2014 gründete Johann Kerkhofs gemeinsam mit Gerhard Geising die Gesellschaft und brachte das innovative Konzept auf den Weg.

Johann Kerkhofs is Co-Founder and Managing Director of Orange Lion Hospitality & Real Estate Solutions GmbH. For more than 10 years the company is operating on the open hospitality market and build brand recognition through innovative hotel and resort concepts, feasibility studies, funding, and profitability analysis national and international. The latest brainchild is the innovative leisure resort concept ARBOREA. ARBOREA opened his first resort in summer 2018 on the baltic sea in Neustadt in Holstein. Johann Kerkhofs is the Managing Director and Co-Founder together with Gerhard Geising.